

哥林多前书四1-21

国际释经应用系列 《哥林多前书》：对使徒的应有态度

导师们阅读页面：97-108页

1. 保罗希望哥林多教会看待他是基督的执事，神奥秘事的管家，目的何在？（1-5节）
2. 教会信徒自高自大，看重或看轻那个时候，保罗这里的劝勉是什么？（6-7节）
3. 保罗看待自己的观点和哥林多信徒看待自己的观点，差别在哪里？我们又如何看待自己？（8-13节）
4. 分享你福音的“父”是谁？一个福音的“父”如何平衡“带着刑杖”和“存慈爱温柔的心”？（14-21节）
5. 我们是否也成为别人福音的“父”？

Passage: 1 Corinthians 4:1-21

TNIVAC coverage: Introduction— The Right Attitude Toward the Apostles

Reading for teachers: pg. 87-97

1. Paul wanted the Corinthian church to regard him as servant of Christ, entrusted with the revealed mysteries of God. What is his purpose? (vs 1-5)
2. When Christians are boastful or critical, what advice from Paul do we have here? (vs 6-7)
3. What is the difference between how Paul regard himself and the Corinthian believers' regard of themselves? How do we regard ourselves? (vs 8-13)
4. Who is 'father' who shared the Gospel with you? How does such a 'father' balance 'discipline' with 'love and a gentle spirit?' (vs 14-21)
5. Can we be the 'father' who shares the Gospel with others?